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Protokół Nr 3/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 21.01.2019 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 

Rozpoczęcie o godz. 12
10

 

Zakończenie o godz. 13
36 

 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając 

wszystkich obecnych. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik Nr 1 do protokołu. Wójt Gminy Jerzy Makowski, Zastępca Wójta Marek 

Gardygajło oraz Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że podczas obrad Komisji 

na stan 5 członków Komisji, obecnych zgodnie z listą obecności jest 4 członków Komisji 

Rewizyjnej (radny Sebastian Janiak – nieobecny, nieobecność usprawiedliwiona), co stanowi 

niezbędne quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. 

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej udział wzięła Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława 

Kuśnierz. 

O terminie posiedzenia członkowie Komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda odczytała zaproponowany porządek 

posiedzenia, który przedstawiał się następująco; 

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad  

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji 

- protokołu Nr 1W/18 z dnia 10 grudnia 2018 roku 

- protokołu Nr 2/18 z dnia 18 grudnia 2018 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję  

4. Sprawy różne  

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że z porządku posiedzenia Komisji zostaje 

wyłączone przyjęcie protokołu Nr 2/18 z dnia 18 grudnia 2018 roku w związku z jego 

brakiem. W związku z powyższym porządek posiedzenia będzie przedstawiał się następująco; 

 

1. Zatwierdzenie porządku obrad  

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji 

- protokołu Nr 1W/18 z dnia 10 grudnia 2018 roku 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję  

4. Sprawy różne  

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Wobec przyjęcia nowego porządku posiedzenia Komisji prowadząca posiedzenie Komisji 

poddała pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia Komisja Rewizyjnej 

jednogłośnie, tj. 4 głosami „za” Komisja przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia. 
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AD 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zaproponowała przyjęcie protokołu Nr 

1W/18 z posiedzenia wspólnych komisji z dnia 10 grudnia 2018 r., bez odczytywania.  

Komisja głosowała w następujący sposób; 4 głosami „za”, przyjęła ww. protokół bez 

odczytywania. 

 

AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 25 stycznia 

2019 roku.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda odczytała projekty uchwał 

przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja je przeanalizowała, wysłuchała 

uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez wójta i skarbnika, a następnie zaopiniowała jak 

niżej:  

 

- projekt uchwały Nr IV/1/19 w sprawie zwołania zebrań wiejskich 

 

Wójt Gminy Jerzy Makowski omówił projekt uchwały, poinformował radnych, że terminy 

zostały uzgodnione przez Panią Sekretarz. Odniosła się do tego Przewodnicząca Rady Gminy 

Wiesława Kuśnierz, informując, że terminy były z nią uzgadniane tylko tam, gdzie ma być 

przewodniczącą zebrania wiejskiego, natomiast prowadzenie zebrania pod nieobecność 

przewodniczącego zebrania, nikt z nią nie uzgadniał. Radna Monika Nikołajew stwierdziła, że 

to tylko w przypadku zastępstwa. Odpowiadając Wójt poinformował członków Komisji, że on 

tego nie ustalał, ale jest bardzo krótki czas na zebrania, tylko 2 tygodnie, ponieważ zbliża się 

termin I raty podatku, jakby nie było osób zastępujących, w przypadku nieobecności 

przewodniczącego zebrania, wtedy zebranie się nie odbędzie i należy na najbliższej sesji 

podjąć nową uchwał w sprawie wyznaczenia terminu. 

Radny Remigiusz Zakrzewski zapytał, co w przypadku, kiedy nie będzie osoby chętnej na 

stanowisko sołtysa. Odpowiedzi udzielił Wójt informując, że wówczas Rada Gminy 

wyznacza nowy termin zebrania wiejskiego. Podsumowując dyskusję Przewodnicząca Rady 

Wiesława Kuśnierz zaproponowała, aby ustalić tak, żeby w zebraniu wiejskim uczestniczył 

przewodniczący zebrania. 

Pracownik Biura Rady poinformowała, że w załączniku do uchwały jest zmiana terminu 

zebrania w miejscowości Grabowo, tj. 18.02.2019 rok, godzina pozostaje bez zmian. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/2/19 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XVIII/138/08 Rady 

Gminy Stargard Szczeciński z dnia 13 czerwca 2008 roku. 

 

Wójt Gminy Jerzy Makowski omówił projekt uchwały informując radnych, że uchwała 

obejmuje ulice; Gryfa, Jeziorną, Stargardzką, Sosnową i Lipową. Obszar ten jest zabudowany 

na podstawie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, ten plan już nie ma 

racji bytu, dlatego pojawiła się uchwała zmieniająca oraz dlatego aby postępowanie 

w sprawie podziału nieruchomości nie było zawieszone przez okres 6 miesięcy.  

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/3/19 w sprawie powierzenia zastępcy wójta reprezentowania 

Gminy w Zgromadzeniu Związku Gmina Dolnej Odry. 
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Radna Monika Nikołajew zapytała czy oprócz Wójta Jerzego Makowskiego, to również 

Zastępca może reprezentować Gminę. Odpowiadając Jerzy Makowski Wójt Gminy Stargard 

poinformował, że przepisy statutu umożliwiają powierzenie reprezentowania Gminy zastępcy 

lub radnemu wskazanemu przez Radę Gminy bez prawa głosu. Jednak zaproponowane 

zmiany do statutu tego już nie przewidują. Radny Remigiusz Zakrzewski zapytał, kto będzie 

reprezentował Gminę na najbliższym Zgromadzeniu. Odpowiadając radnemu Wójt 

poinformował, że uchwała jeszcze nie będzie obowiązywała i on, jako Wójt będzie 

reprezentował Gminę oraz poinformował radnych, że wypracowanie ostatecznej wersji statutu 

nie będzie przedmiotem głosowania. 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda zapytała, czy w materiałach, które otrzymał Wójt 

jest wybór metody naliczania. Wójt poinformował, że materiały, które otrzymał ze Związku 

prześle radnym drogą e-mailową, aby mogli się z nimi zapoznać. 

Radna Monika Nikołajew zapytała czy projekty uchwał są ze Związku oraz czy w sprawie 

statutu już coś wiadomo, odpowiadając Wójt powiedział, że projekty otrzymał ze Związku 

i będziemy nad nimi pracować, a jeśli chodzi o statut, to został przesłany z naniesionymi 

poprawkami i czekamy, co na to Związek. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/4/19 w sprawie zniesienia formy ochrony pomnika przyrody. 

 

Z projektem uchwały zapoznał radnych Wójt Gminy Jerzy Makowski, informując, że pomnik 

przyrody uległ wywrotowi.  

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/5/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

  

Z projektem uchwały zapoznał radnych Wójt Gminy Jerzy Makowski, informując, że 

z wnioskiem o przedłużenie umowy dzierżawy wystąpił Polski Czerwony Krzyż, a sprawa 

dotyczy ustawienia pojemników na odzież używaną. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/6/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

 

Z projektem uchwały zapoznał radnych Wójt Gminy Jerzy Makowski, informując, że teren 

dotyczy działki Nr 32/7 przy WZK w Lipniku, jest to przedłużenie dzierżawy działek dla 

6 lokali mieszkalnych. Mieszkańcy użytkują te grunty, jako działki warzywne, są one 

zagospodarowane. Cena roczna dzierżawy uzależniona jest od wielkości działki i wynosi 

78 zł, 77 zł, 68 zł, 67 zł.  

Radna Monika Nikołajew zapytała jak duże są to działki. Odpowiadając Wójt powiedział, że 

działki są ok 300m. Radna Monika Nikołajew zabierając głos poinformowała, że mieszkańcy 

Witkowa Drugiego zrezygnowali z dzierżawy w pasie drogowym, rozebrali ogrodzenia, 

ponieważ Powiat naliczał wysokie opłaty. Ludzie o ten teren dbali, kosili, a w tej chwili 

Powiat o ten teren nie dba. W Powiecie nie ma, z kim na ten temat rozmawiać, koszą tylko 

2 razy w roku, w związku z tym obowiązek koszenia spada na mnie – podkreśliła radna. 

Do tej kwestii odniosła się Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierz potwierdzając 

słowa przedmówczyni, stwierdzając, że sama była świadkiem „dziwnego koszenia” przez 

Powiat.  W toku dyskusji Wójt Jerzy Makowski przypomniał spotkanie w poprzedniej 

kadencji Rady ze Starostą Waldemarem Gilem w sprawie dróg i ich kategoryzacji, w dyskusji 
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w tej sprawie głos zabrała radna Monika Nikołajew, informując, że Powiat najchętniej 

przekazuje drogi dla Gminy.  

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

  

- projekt uchwały Nr IV/7/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/8/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/9/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/10/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/11/19 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

- projekt uchwały Nr IV/12/19 w sprawie planu pracy Rady Gminy i jej Komisji na rok 

2019. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad.4 Sprawy różne 

 

Wójt Gminy Jerzy Makowski poinformował członków Komisji, że jest przygotowane 

Zarządzenie w sprawie wyznaczenia pracowników Urzędu Gminy Stargard do obsługi zebrań 

wiejskich w poszczególnych miejscowościach. Następnie Wójt Jerzy Makowski 

poinformował radnych, że podczas wspólnej Komisji radni postulowali o wystąpienie do 

kancelarii prawnej obsługującej Gminę z pytaniami odnośnie wyjścia ze ZGDO. Wójt 

odczytał postawione kancelarii pytania i odczytał na nie odpowiedzi, co stanowi co stanowi 

załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

W toku dyskusji głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierz proponując, 

aby na Sesję Rady Gminy w miesiącu lutym br. przygotować uchwałę w sprawie wystąpienia 

ze Związku wniosek Przewodniczącej Rady Gminy poparli radni, m.in. Monika Nikołajew 

i Remigiusz Zakrzewski. Kontynuując wypowiedź Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława 

Kuśnierz zaproponowała, aby pracownicy Gminy przygotowali drogę wyjścia ze Związku. 

Wójt Jerzy Makowski zobowiązał się, że pojedzie z pracownikiem merytorycznym do innych 

gmin, które wystąpiły ze Związku, porozmawia jak one w nowej sytuacji funkcjonują, np. 
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Gminę Kobylanka obsługuje REMONDIS, z informacji uzyskanej od Wójta wynika, że 

Gmina będzie dopłacała, a gospodarka odpadami musi się zbilansować. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska potwierdziła, to, że opłaty za śmieci muszą się Gminie 

zbilansować, po prostu w Gminie Kobylanka jest to odłożone o czas windykacji. W chwili 

obecnej Urzędy Skarbowe przejęły w tej sprawie windykację, a nastąpiło to na skutek zmiany 

przepisów.    

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zapytała, jaka jest metoda naliczania 

opłat za śmieci w Kobylance, odpowiadając, Skarbnik poinformowała, że jeśli się nic nie 

zmieniło to od osób zamieszkałych, stwierdzając jednocześnie, że w tej sprawie nie ma 

idealnego sposobu. W toku dyskusji Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda 

poinformowała radnych, że w poprzedniej kadencji rozważano, aby sołtysi sprawdzali osoby 

podane w deklaracji, jednak sołtysi nie zawsze się z tym zgadzali. Odpowiadając 

w powyższej sprawie, radna Monika Nikołajew poinformowała, że ona, jako sołtys byłaby 

tym zainteresowana, jednak zaproponowała inne rozwiązanie, a mianowicie należałoby 

powołać komisję, w której skład wchodziłby sołtys, wówczas byłoby łatwiej, dodała radna. 

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska poinformowała członków Komisji, że w otrzymanych 

materiałach z ZGDO jest informacja, że opłaty będą pobierane od zużycia wody, a tam gdzie 

nie ma wodomierzy, będzie inna metoda. W toku dyskusji w tej sprawie, m.in. głos zabrała 

Przewodnicząca Rady Wiesława Kuśnierz z zapytaniem o mieszkańców, którzy podlewają 

ogródki działkowe, ten pobór wody będzie generował koszty za śmieci. Radna Monika 

Nikołajew zapytała, czy deklaracje w sprawie śmieci przechodzą prze Gminę, czy można 

obliczyć koszty, które wpływają od mieszkańców oraz jaką składkę płaci Gmina do ZGDO, 

czy może być drożej jak będziemy prowadzić to sami, niż jak prowadzi to Związek. 

Odpowiadając Wójt Jerzy Makowski poinformował, że deklaracje składane są do Gminy, 

Gmina ogłosi przetarg na odbiór odpadów, a po przetargu nie wiadomo, co może być, być 

może będzie drożej. Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda podsumowując dyskusję 

poinformowała, że w latach poprzednich przymierzano się do wyjścia ze Związku, z obliczeń 

wynikało, że może być drożej. Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska zabierając głos 

powiedziała, że ta kwota musi się przenieść na mieszkańców, poinformowała również, że 

Gmina oprócz rocznej składki dokonała wpłaty ok. 300 tys. dla Związku, w przypadku, gdy 

będziemy sami prowadzić gospodarkę odpadami, to każdy zapłaci za swoje. Skarbnik Gminy 

zaproponowała, aby oddziaływać na mieszkańców o rzetelne składanie deklaracji.  

Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierz zabierając głos powiedziała, że dług 

w ZGDO jest mało realny, dała przykład swojej rodziny, gdzie zameldowane są jej dzieci, 

a od lat nie zamieszkują i nie produkują śmieci, to są koszty fikcyjne, dodała radna.  

Radna Monika Nikołajew stwierdziła, że trudno pogodzić się z faktem, dlaczego Gmina 

ponosi dług Związku, Przewodnicząca Rady dodała, że ten dług stale rośnie.  

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska poinformowała, że zapoznała się z protokołem kontroli 

RIO za lata 2013-2016 w podobnym Związku. Podstawowym zarzutem RIO był brak 

należytej windykacji. Odnosząc się do tej wypowiedzi, radna Monika Nikołajew 

podsumowała dyskusję, stwierdzając, że, po co ściągać, gmina za wszystko zapłaci. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierz w toku dyskusji o ZGDO, powiedziała, że 

przed przystąpieniem do Związku mieszkańcy mieli zawierane umowy z firmami 

świadczącymi usługi, nigdy nie było problemu z wiarygodnością umów.   

W dyskusji głos zabrał Zastępca Wójta Marek Gardygajło wyciągając następujący wniosek; 

dla społeczeństwa składka jest niższa, a niedobory pokrywa gmina. Radna Monika Nikołajew 

podsumowując dyskusję, stwierdziła, że za błędy gminy, odpowie gmina, a kto odpowie za 

błędy Związku? 
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Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska poinformowała, że podczas spotkań 

z przedstawicielami innych gminy, które same obsługują gospodarkę odpadami, nie spotkała 

przypadku, aby gminy źle na tym wychodziły. Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda, 

jeszcze raz podkreśliła, że każdy będzie płacił za siebie, a tak to Gmina zapłaci za niedobory, 

jak było w latach poprzednich, te 300 tys. można było przeznaczyć na inne zadania, dlatego 

warto jest wyjść ze Związku.  

Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierz odczytała szacowane koszty i dochody 

Związku; 2017 – minus 318 tys., 2018 – minus 2,148 mln, 2019 – minus 3,9 mln, to są 

wirtualne koszty i żądają od Gmin wyrównania podsumowała Przewodnicząca. 

Skarbnik Bernadeta Opasińska zaproponowała, aby wystąpić do Związku, żeby przedłożyli, 

kto z mieszkańców zapłacił zaległości, i wówczas zapłacić pomniejszoną składkę 

członkowską za tamten czas. Po zamknięciu roku i bilansach, być może będzie znowu 

brakowało środków i znów naliczą większą składkę członkowską. 

Radna Monika Nikołajew zapytała Wójta, kto jest prezesem Związku, i ile osób jest 

zatrudnionych, informując Wójt odpowiedział, że jeden z wójtów jest przewodniczącym 

Związku, a jeśli chodzi o zatrudnienie, to jest ok. 14 pracowników, Zarząd i 2-ch prawników. 

Podsumowując dyskusję, Skarbnik Bernadeta Opasińska podkreśliła, że osób do prowadzenia 

windykacji jest zbyt mało, i mamy to, co mamy. 

Wójt Jerzy Makowski dodał, że są problemy z blankietami do opłat, w latach wcześniejszych 

były tzw. książeczki wpłat, a Radna Monika Nikołajew poinformowała, że trudno pozyskać 

jakiekolwiek informacje od Związku, reasumując swoją wypowiedź radna stwierdziła, że 

należy wyjść ze Związku, zapytała, kiedy będziemy o tym rozmawiać i ile to będzie 

kosztowało. 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda zwróciła się z zapytaniem do Wójta Jerzego 

Makowskiego, kto to obsłuży z Urzędu Gminy, proponując Referat, który w obecnym czasie 

się tym zajmuje. 

Radni – członkowie Komisji Rewizyjnej zwrócili się z zapytaniem do Wójta Jerzego 

Makowskiego, jaka jest szansa, aby Miasto Stargard obsługiwało Gminę. 

Odnosząc się do tego Wójt Jerzy Makowski poinformował, że spotkał się w tej sprawie 

z Prezydentem Miasta Stargardu, który stwierdził, że Miasto nie deklaruje się do obsługi 

Gminy. Kontynuując swoją wypowiedź Wójt Jerzy Makowski wyraził nadzieję, że na pewno 

jakaś firma się zgłosi do przetargu na świadczenie usług dla Gminy. 

Wójt Jerzy Makowski poinformował członków Komisji, że otrzymał projekty uchwał od 

ZGDO w sprawie stawki i metod naliczania opłat za śmieci, hasłowo je omówił, informując 

radnych, że komplet materiałów otrzymają drogą e-mailową. Wójt Jerzy Makowski 

przedstawił opłaty za pojemnik zróżnicowane od zbiórki selektywnej i nieselektywnej; 

 

Zbiórka selektywna Zbiórka nieselektywna 

Pojemnik 120 l 21 zł Pojemnik 120 l 27 zł 

               240 l 42 zł                240 l 54 zł 

               660 l 117 zł                660 l 147 zł 

             1100 l 192 zł              1100 l 246 zł 

Worek 80-110l 15 zł   
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Materiały przedstawione przez Wójta Jerzego Makowskiego wywołały dyskusję radnych; 

m.in. Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda poprosiła o wyjaśnienie, pomiar wody 

odbywa się, co dwa miesiące, jak to się będzie miało do opłaty za śmieci, co z awariami, które 

zawyżają pobór wody. Kontynuując wypowiedź Przewodnicząca Komisji, zastanawiała się 

czy Wodociągi udostępnią informację o zużytej przez mieszkańców wodzie.  

Z uwagi na to, że ani Wójt, ani radni- członkowie Komisji nie widzieli wcześniej projektów 

uchwał przygotowanych przez ZGDO, w trakcie trwania Komisji radni zapoznawali się 

z tymi materiałami i je analizowali. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wiesława Kuśnierz zwróciła się do Wójta Jerzego 

Makowskiego z zapytaniem, czy na posiedzenia Komisji w dniu 22.01.2019 roku Wójt 

zaprosił Prezesa TPD. Odpowiadając Wójt Jerzy Makowski poinformował, że Prezes TPD 

będzie na posiedzeniach Komisji, zaproszona została również osoba z OAS w sprawie kuchni 

gminnej. 

 

Ad.5 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła jej posiedzenie 

o godzinie 13
36

. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Agnieszka Lenda 

 

 

 

 

 

Protokołowała; Ewa Misztela 
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